
Kocka je padla
Dejstvo pa je, da moramo stvari in razvoj gle-

dati v globalu, ne od danes na jutri. Tega namreč
ne prenese nobena ekonomija, tudi naša ne, ki je
naravnana v dobrobit družbe kot celote. Zato si
tudi ne moremo privoščiti, da bi razvoj ene občine
usmerjal le en človek pa še ta z nesprejemljivimi
stališči. In ker je v razvoju kmetijstva naše občine
najpomembnejša vloga SOZD KIT oziroma DO
Ljubljanske mlekarne, morajo le ti zasledovati
interese občine nikakor pa ne obratno.

Kaj je torej sklenila omenjena razprava?
Farma Brest bo, saj je bilo nemogoče tehtati

med tem ali se gradi farma in odstopi direktor
TOZD Posestva ali pa direktor nadaljuje s svojo
kmetijsko politiko in Ljubljančani ostanemo brez
mleka.
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